
Zápis z druhého jednání školské rady 

České lesnické akademie Trutnov 

ze dne 10.9.2015  

 

Přítomni: Cerman, Kotas, Ruml, Tippner, Voborský 

Omluven: Brát 

Host. Korbelář (ředitel školy) 

 

Program jednání:  

- žádost o schválení povinně volitelného předmětu jazyková konverzace 

- program vzdělávacího střediska 

- stav dílen ve Svobodě nad Úpou 

- doprava žáků učebního oboru na praktickou výuku 

- různé 

 

1. Seznámení s programem jednání a jeho schválení 

program schválen 100% přítomných členů rady 

2. Hlasování o žádosti zavedení povinně volitelného předmětu jazyková konverzace. 

Školská rada souhlasí s rozšířením povinně volitelných předmětů o třetí předmět, 

jazykovou konverzaci. 

     Schváleno 100% přítomných členů rady 

3. Školská rada si ukládá úkol prověřit s orgány Krajského úřadu Královéhradeckého 

kraje skutečnost a možnosti činnosti COV ve vazbě na dotační podmínky OP. 

4. Školská rada si ukládá úkol vyřešit problém dovybavení dílen ve Svobodě nad Úpou, 

možnost zateplení budovy, výměny oken a vrat a zajištění modernizace čištění 

odpadních vod. 

5. Vzhledem k tomu, že není dostatečná kapacita funkčních prostředků pro dopravu žáků 

učiliště na praxe, je třeba tento problém v brzké době vyřešit. 

6. Různé: 

a) Je třeba vznést dotaz na ministerstvo, jaký je stav převodu pozemků na ŠP 

ČLA. 

b) Přes asociaci krajů intervenovat na přezkoumání rozhodnutí o dotacích 

z evropských fondů školám spadajícím pod krajské úřady. 

c) Projednat v radě kraje možnost vracení odpisů příspěvkovým organizacím 

v minimálním množství 30%. 

 

 

V Trutnově 10.9.2015 

 

Zapsal:  M.Kotas 

 

 


